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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-12 
Rijeka,  11. 07. 2019. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 6. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
6. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 27.06.2019. godine (četvrtak) s početkom u 19:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO  

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO  

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO  

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 5. sjednice VMO Gornji Zamet održane 17.05.2019. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 
1. Prijedlozi programskih aktivnosti za 2020. godinu 
2. Komunalna i prometna problematika 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević upoznao je vijećnike s pristiglim uputama za prijavu 
programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora koje financira Odjel za gradsku samoupravu i upravu 
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za 2020. godinu. G. Kovačević predložio je da se sljedeće godine u plan uvrsti aktivnost Dočeka 
Zametskih zvončara i maškara (ili ovisno o organizacijskim mogućnostima Halubajskih zvončara) te 
Križevica 2020. kojoj je glavni organizator VMO Srdoči uz sudjelovanje i VMO Grbci. G. Kovačević 
predložio je da se prijedlozi programskih aktivnosti za 2020. godinu pripreme s kompletnim 
proračunom.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i jednoglasno se složili da se 
kao prijedlozi programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2020. godinu pošalju sljedeći 
programi: Doček Zametskih zvončara i maškara, Birajmo najljepšu okućnicu, Križevica 2020., 
Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Kovačević informirao je vijećnike o novim zaprimljenim prijedlozima građana vezanim za 
uređenje, izgradnju i revitalizaciju komunalne infrastrukture na području MO Gornji Zamet te 
predložio da se u sklopu dokumenta Dodaci prijedlozima komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 
2020. godinu proslijede na obradu nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo dodatke prijedlozima 
komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2020. godinu kako slijedi: 
 

Redni 
broj 

Prijedlog prioriteta s lokacijom - 
naziv 

Uris/prilozi Napomena 

1 (uk. 
19.) 

Rješavanje problema oborinskih 
voda slivnom rešetkom u Ulici 
Milice Jadranić kod k.br. 25 A 

uris br. 1   

2 (uk. 
20.) 

Izgradnja dječjeg parka na raskrižju 
ulica Bilogorska - Zametskog 
korena 

uris br. 2 

Nekoliko sprava za igru 
djece ( pr. tobogan, 

ljuljačka, vrtuljak, 2-3 
klupice za odmor građana, 

2-3 koša za otpatke te 
hortikulturno uređenje 

zelene površine) 

3 (uk. 
21.) 

Asfaltiranje površine, parkirališta za 
3 vozila u Ulici Zametskog korena 
južno od k.br. 36A i 36B  

uris br. 3 
asfaltiranje i iscrtavanje 
parkirnih linija, prijedlog 

građana 

4 (uk. 
22.) 

Asfaltiranje dijela kolnika, odvojka 
prema k.br. 10 Ulice Bartolovo 

uris br. 4 

Dio predloženog dijela ceste 
nalazi se odvojkom od Ulice 

Zametskog korena, 
jugoistočno od k.br. 30 iako 
sam kućni broj spada pod 
Ulicu Bartolovo, prijedlog 

građana 

5 (uk 
23.) 

Rješavanje problema oborinskih 
voda slivnom rešetkom u Ulici 
Zametskog korena, jugoistočno od 
k.br. 30 

uris br. 5 

Nastavak na stavku dodatka 
br. 4 - prilaz k.br. 10 Ulice 
Bartolovo, pristup iz Ulice 

Zametskog korena, 
rješavanje odvodnje uz 

asfaltiranje 

6 (uk. 
24.) 

Asfaltiranje dijela Plješivičke ulice 
ispred k.br. 25 

uris br. 6 prijedlog građana 
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7 (uk. 
25.) 

Rješavanje problema oborinskih 
voda u Plješivičkoj ulici kod k.br. 25 

uris br. 7 prijedlog građana 

8 (uk. 
26) 

Postava 1-2 ležeća policajca ili 
vibro traka u Ulici Vladivoja i 
Milivoja Lenca između k.br. 67 i 81 

uris br. 8 

  

9 (uk. 
27) 

Postava 1-2 ležeća policajca ili 
vibro traka u Ulici Milice Jadranić 
između k.br. 2 i 30 

uris br. 9 

  

 
2.2. G. Kovačević informirao je vijećnike o velikom broju zaprimljenih primjedbi građana na ljetni 
vozni red autobusne linije br. 3 koji je stupio na snagu 17. lipnja, te narušenog standarda usluge 
javnog gradskog prijevoza građana Gornjeg Zameta. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno odlučili da se nadležnima, KD Autotroleju i Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav (ponovno) uputi službeni dopis izraženog 
nezadovoljstva građana i VMO Gornji Zamet ljetnim voznim redom, te zahtjev za pronalaskom 
boljeg rješenja i povećanje učestalosti polazaka autobusne linije br. 3. 
 
2.3. G. Kovačević informirao je vijećnike o učestalim upitima građana o nepostojanju dijela 
nogostupa u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca što je i jedna od stavki prijedloga komunalnih prioriteta 
MO Gornji Zamet za 2020. godinu. Sukladno zamolbama građana za hitnu izgradnju nogostupa 
zatraženo je i zaprimljeno službeno očitovanje Odjela gradske uprave za komunalni sustav. U 
očitovanju se navodi kako je za izgradnju potrebno riješiti imovinsko-pravne odnose, odnosno 
otkupiti teren koji je u privatnom vlasništvu i k tome terene koji predstavljaju uređene okućnice. U 
tom smislu prije više od 10 godina pokrenuta je inicijativa od strane Mjesnog odbora među 
stanovnicima da se odreknu jednog vrlo malog dijela svojih zemljišta uz kolnik, kako bi se osigurao 
pojas za izgradnju nogostupa koji bi služio svim građanima. Nažalost, većina vlasnika se negativno 
očitovala tako da je inicijativa propala, a teren za nogostup nije osiguran. Građenje cesta i 
nogostupa mora se provesti u skladu s važećom zakonskom regulativom što podrazumijeva 
ishođenje i dobivanje lokacijskih i građevinskih dozvola na zemljištu koje je u vlasništvu jedinice 
lokalne samouprave. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.4. G. Kovačević upoznao je vijećnike s Idejnim rješenjem Dječjeg igrališta u Ulici Josipa Mohorića 
čija se gradnja financira iz sredstava komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet koje je prezentirano na 
sastanku održanom 19. lipnja u prostorijama MO Gornji Zamet. Na sastanku su uz projektanta bili 
prisutni predstavnici nadležnih odjela gradske uprave za komunalni sustav, te za razvoj, urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem. Od dječjih igrala i opreme rješenjem su predviđeni po 1 
tobogan, 1 njihalka, 1 klackalica i 1 dvostruka ljuljačka, zatim 3 parkovne klupice te 4 koša za 
otpatke. Postojeći betonski nadtemeljni zid će se zadržati, budući da se nalazi u trasi buduće 
prometnice, te bi na njega bile postavljene klupice za odmor. Kad se bude izvodila planirana 
prometnica, klupice se mogu demontirati i premjestiti na drugu poziciju unutar igrališta, a betonski 
zid će se prekriti nasipom ili ukloniti ovisno o koti prometnice. na taj se način, naime želi smanjiti 
obujam zemljanih radova u rušenja, te trošak zbrinjavanja građevinskog otpada. Uz postojeći 
betonski zid će se izvest rampa kojom se omogućuje pristup igralištu dječjim kolicima, invalidskim 
kolicima, te eventualno interventnom ili komunalnom vozilu. 
 
Zaključak: Vijeće sukladno prezentiranom rješenju i dogovoru jednoglasno daje zeleno 
svjetlo za dovršavanje glavnog projekta Dječjeg igrališta u Ulici Josipa Mohorića kako bi se 
isti mogao poslati javnopravnim tijelima na konačnu potvrdu. 
 
2.5. G. Kovačević predložio je da se nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD 
Rijeka promet pošalje zahtjev za postavom dva potrebna, nedostajuća vertikalna znaka STOP na 
dvije lokacije u Bilogorskoj ulici, i to u blizini k.br. 18, 19 i 27, te u blizini k.br. 22 i 34. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Kovačevićem. 
 
2.6. G. Kovačević predložio je vijećnicima da se od Grada Rijeke, Komisije za postavljanje predmeta 
i privremenih objekata na području Grada Rijeke zatraži postavljanje kontejnera za komunalni otpad 
u Ulici Pilepići, u blizini k.br. 33, 35 i 36 s obzirom da u gornjem dijelu predmetne ulice nema 
kontejnera za komunalni otpad. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Kovačevićem. 
 
2.7. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenim informacijama od KD Vodovod i kanalizacija 
po pitanju buduće gradnje vodno-komunalne infrastrukture na Gornjem Zametu, kao i dinamičkih 
planova gradnje kanalizacije u ulicama Drnjevići, Josipa Mohorića, Pilepići i Plješivička. Radovi na 
vodno-komunalnoj infrastrukturi u Plješivičkoj ulici (gradnja javne kanalizacije i rekonstrukcija javnog 
vodovoda) obuhvaćena je projektom Poboljšanja vodno-komunalne infrastrukture na području 
anglomeracije Rijeka, za koji su već tijekom prošle godine sklopljeni ugovori o sufinanciranju i 
osiguranju bespovratnih EU sredstava. U tijeku su javna nadmetanja za odabir izvođača radova te 
nadzora nad njima te je izvođenje radova na području MO Gornji Zamet predviđeno u razdoblju do 
2021. do 2023. g. Točna dinamika realizacije svakog pojedinog dijela ovog velikog i složenog 
projekta koji se sastoji od gotovo 120 potprojekata bit će poznata po završetku postupka nabave i 
ugovaranja izvođenja radova. Za kanalizacijski ogranak u ulici Drnjevići nisu se uspjeli riješiti 
imovinsko-pravni odnosi, čime nije bilo moguće pripremiti projektnu dokumentaciju za njega i 
njegovu gradnju obuhvatiti u sklopu već spomenutog velikog razvojnog zahvata koji će se realizirati 
pomoću bespovratnih sredstava Europske unije. Ogranak je naime evidentiran kao nedostajući te je 
uvršten u dugoročne planove dogradnje sustava javne odvodnje. Jednaka je situacija i s 
kanalizacijskim ogrankom Pilepići jer je za njegovo priključenje potrebno izgraditi dio na površini koja 
nije javno-prometna. Za dogradnju sustava javne odvodnje u Ulici Josipa Mohorića i nadalje se 
sagledavaju alternativna rješenja, osim njezine gradnje u trupu budućih prometnica. Niti za gradnju 
ovog ogranka nije bilo moguće osigurati bespovratna novčana sredstva iz fondova Europske unije. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.8. G. Kovačević upoznao je vijećnike o zaprimljenim informacijama od Energa vezanih za 
postojeće stanje infrastrukture plinske mreže na području MO Gornji Zamet te dostavi dinamičkog i 
provedbenog plana za širenje plinske mreže u naselju. U ulicama po upitu VMO Gornji Zamet, 
Drnjevići, Pilepići, Josipa Mohorića i Plješivička bit će tijekom rujna i listopada provedena anketa, a 
nakon analize i dobivenih povratnih informacija donijet će se odluka o daljnjem širenju plinske mreže 
o čemu će MO Gornji Zamet biti pravodobno informiran. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

         Predsjednik VMO Gornji Zamet  
       Krunoslav Kovačević 

 


